

PODACI O PLAĆI _ RADNO MJESTO VODITELJ USTROJSTVENE JEDINICE III. VRSTE

Osnove i mjerila za plaću zaposlenika u javnoj službi određuju se sukladno odredbama Zakona o plaćama u državnoj službi i u javnim službama („Narodne novine“, broj 155/23) te Uredbe o nazivima radnih mjesta, uvjetima za raspored i koeficijentima za obračun plaće u javnim službama i koeficijentima složenosti poslova u javnim službama („Narodne novine“, broj 22/24), odredbi Temelnog kolektivnog ugovora za službenike i namještenike u javnim službama („Narodne novine“, broj 29/24) i Granskog kolektivnog ugovora za zaposlenike u ustanovama kulture koje se financiraju iz državnog proračuna.

Plaća se sastoji od osnovne plaće i dodataka na osnovnu plaću te ostalih primitaka u skladu s važećim propisima iz prethodnog stavka.

Osnovna plaća je umnožak koeficijenta složenosti za obračun plaće radnog mjesta 1,55 i osnovice za obračun plaće. Osnovna plaća je plaća u bruto iznosu.

Osnovica za obračun plaće od 01. rujna 2025. godine iznosi 1.004,87 EUR bruto.

Dodatak na radni staž iznosi 0,5% na osnovnu plaću za svaku navršenu godinu radnog staža.

Sukladno odredbama navedenih pravnih propisa mogu se ostvariti i drugi dodaci.